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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Khashayar Farmanbar (S)

2021/22:541 Bristfällig mobiltäckning

Nedstängningen av 2G och 3G sker nu successivt, basstation för basstation, för 
att vara klar 2025. I början sker det långsamt på platser med bra 2G- och 4G-
täckning, men allteftersom kommer utfasningen att ske snabbare. Redan i dag 
finns det områden i exempelvis glesbygden i Småland och Blekinge där 
mobiltäckningen är mycket dålig och där man tyvärr inte planerar att bygga 
några nya master. Telia har meddelat att man kommer satsa på utbyggnad i 
områden som helt saknar täckning eller bara har 2G och 3G, och det är bra. 
Men det handlar framför allt om landets sju skogslän i norr, och Småland 
nämns inte.

Min fråga till statsrådet Khashayar Farmanbar blir därför:

Hur avser statsrådet och regeringen att motverka att mobiltäckningen är fortsatt 
dålig i södra Sveriges glesbygd när 2G och 3G stängs ned? 

………………………………………

Katarina Brännström (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-10
Besvaras senast
2021-12-27


